
DOCUMENT

ACTA_PLE
ÓRGANO

SECRETARIA
REFERENCIA

PLE2021000008

Codi Segur de Verificació: 
Origen: Administració
Identificador documento original: ES_L01170486_2021_1089772
Data d'impressió: 29/09/2021 11:43:53
Pàgina 1 de 12

SIGNATURES

1.- Tomàs Soler Navarro (TCAT) (Secretari), 28/09/2021 09:35
A

JU
N

T
A

M
E

N
T

 D
E

 C
A

S
T

E
LL

-P
LA

T
JA

 D
'A

R
O

E
st

e 
do

cu
m

en
to

 e
s 

un
a 

co
pi

a 
au

té
nt

ic
a 

de
l d

oc
um

en
to

 e
le

ct
ró

ni
co

 o
rig

in
al

.

1 

ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 28 DE JULIOL DE 2021 

Identificació de la sessió: 
Núm.  PLE2021000008  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 28 de juliol de 2021 
Hora d’inici: 19:30 h 
Hora de fi: 21:05 h 
Lloc: Sala de Plens 

Hi assisteixen: 

Sr. Maurici Jiménez Ruiz, alcalde, regidor delegat d’Hisenda, Comunicació, Seguretat 
Ciutadana i Protecció Civil (PSC-PMC) 

Sra. Mònica Ríos García, regidora delegada de Dinamització Comunitària, Participació
Ciutadana i Recursos Humans (PSC-PMC) 

Sr. Carles Méndez López, 2n  tinent d’alcalde, regidor delegat de Serveis i Medi Ambient 
(PSC-PMC) 

Sra. Pilar Ferrero Fresno, regidora delegada de Benestar Social, Salut Pública i Noves
Tecnologies (PSC-PMC) 

Sr. Josep Amat Calvet, 4rt tinent d’alcalde, regidor delegat de Cultura i Ensenyament 
(PSC-PMC) 

Sra. Montserrat Rovira Ramos, 1a  tinenta d’alcalde, regidora delegada d’Acció
Territorial i Urbanisme (ERC-AM) 

Sr. Joan Barceló Marull, 5è tinent d’alcalde,  regidor delegat de Promoció Econòmica, 
Activitats Econòmiques i Via Pública (ERC-AM) 

Sra. Jenny  Xufré Marcé, regidora delegada de Turisme (ERC-AM) – assistència
telemàticament. 

Sr. Pedro Torres López, 3r tinent d’alcalde, regidor delegat d’Infància, Joventut i Esports 
(VAeC-ECG) 

Sr. Joan Giraut Cot, regidor (JxCat)

Sr. Christian Prat Galceran, regidor (JxCat) 

Sra. Pilar Rojas Molina, regidora (JxCat) 

Sr. Joel Masdeu Plana, regidor (JxCat)

Sra. Mònica Mir Cruañas, regidora (JxCat) 
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Sr. Adrià Tauler Bona, regidor (SOM-TE) 

Sra. Sònia Sànchez Ruart, regidora (SOM-TE) 

Sr. José Luís Villa Montava, regidor (C’s) 

Secretari:  

Sr. Tomàs Soler Navarro, assistit de la funcionària Sra. Margarita Casanovas Mercadé 

Interventor: 

Sr. Josep Serra Oliveras 

ORDRE DEL DIA  

1.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior. 

2.- Contol dels Òrgans de Govern - Informació de l'Alcaldia. 

2.1.- Moviments de Plantilla. 

2.2.- Comunicació subvencions. 

2.3.- Relació de decrets 

2.4.- Resolucions Judicials 

2.5.- Comunicació contractes majors. 

3.- Dictamens. 

3.1.- Secretaria. Festius locals 2022. 

3.2.- Contractes Majors: Concessió de Serveis. Aprovar el Projecte d'explotació i viabilitat

del Servei Municipal d'abastament d'aigua potable de Castell Platja d'Aro i S'Agaró. 

3.3.- Intervenció. Aprovació del Comtpe General 2020. 

4.- Assumptes urgents. 

5.- Precs i preguntes. 

Desenvolupament de la sessió  

Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar 
la sessió, es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
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1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior.

El Sr. Joan Giraut comenta  la seva intervenció transcrita a la pàgina 3 de l’acta de la
sessió anterior -que considera correcte-, en la que consta textualment: 

El Sr. Giraut agraeix que s’hagi atès la seva petició però demana que es concreti només 
a aquells contractes pendents de regularitzar i els que es vagin regularitzant. La resta, 
diu, ja es poden anar seguint  mitjançant les actes de la Junta de Govern Local. 

Diu que la seva demanda en concret és que els contractes pendents de regularitzar, així 
com els que es vagin regularitzant, a partir de l’informe de l’interventor, s’informin en cada 
sessió plenària. 

L’alcalde li contesta que ara no és el moment de fer un altre debat sobre aquest 
assumpte, que aquest punt és per aprovar l’acta de la sessió anterior i, en el punt 2.5 pot 
tornar a tractar la seva petició. 

El Sr. Giraut li replica que la informació sobre contractació entregada avui no és la que ell 
va demanar per això la torna a demanar. 

Seguidament, sotmesa a votació l’acta de la sessió anterior,  aquesta s’aprova per 
unanimitat dels 17 membres assistents dels 17 que integren el Ple de l’Ajuntament. 

2. Control dels Òrgans de Govern.

L’alcalde explica que aquest mes es dona la relació de contractes en mà perquè el cap 
de compres ha estat de baixa per malaltia i no s’ha pogut incloure a l’ordre del dia. No n’hi 
ha cap de regularitzat des del mes passat. Diu que a cada ple portarà els contractes del 
darrer mes i ell mateix informarà dels que es regularitzin. 

El Sr. Adrià Tauler diu que troba a faltar un decret o acord de sanció a l’empresa GBI, 
adjudicatària del contracte de recollida d’escombraries per incompliment del contracte. 
Detalla alguns dels incompliments que l’empresa responsable de verificar el compliment 
del contracte esmenta en el seu informe  i demana que es prenguin mesures pel proper
ple. 

El Sr. Joan Giraut diu que li sembla bé la proposta de l’alcalde sobre la informació en 
cada ple dels contractes que adjudiqui l’ajuntament però, insisteix en que també s’informi 
dels que s’han regularitzat i dels que no, d’acord amb l’informe anual de l’interventor. 

L’alcalde contesta que queda anotada la proposta del Sr. Giraut. Al Sr.Tauler li diu, en 
relació a l’incompliment que ha esmentat que s’adoptaran les mesures corresponents 
però que abans s'ha de concretar cadascun dels incompliments per tal de saber quina 
sanció es pot aplicar. Posa l’exemple d’un camió que arribarà com a molt tard en un mes 
o en dos, en qualsevol cas afirma que compartirà amb els regidors tota la informació al
respecte. 

El Sr. Carles Méndez diu que els camions no han arribat però que estan comprats i 
mentre no arriben se’n han llogat dos. Diu que també hi ha dos extres que no estan en el 
contracte i que pel mes de setembre ja hi seran els camions.  
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El Sr. Tauler diu que els GPS  encara no estan instal·lats i no sabem si el que diu el Sr. 
Méndez és així o no. Recorda que els veïns estan pagant des de gener i que encara no 
es presta el servei complert.

L’alcalde diu que els regidors també paguen com a ciutadans i recorda que quan el 
servei té superàvit les tarifes es revisen a la baixa en l’exercici següent, i així es farà 
també. Creu que el servei es millorarà, ara s’estan implementant un canvis. Diu que 
també hi ha bones notícies sobre el servei i és que el reciclatge ha augmentat aquest 
mes un 25%. 

Votació: 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents dels 17 que integren el Ple de 
l’Ajuntament. 

3.- Dictàmens. 

3.1.- Dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda, Recursos Humans, 
Comunicació, Seguretat Ciutadana i Protecció Civil del dia 12 de juliol de 2021.  

Secretaria. Festius locals 2022. 

GENE2021005143 – X2021005242 

FESTES LOCALS 2022

Vista la sol·licitud dels Serveis Territorials a Girona del Departament d’Empresa i Treball 

de la Generalitat, de proposta dels dies festius locals corresponents a l’any 2022. 

Atès allò que disposen l’art. 11 de l’Estatut d’Autonomia; els arts. 37.2 del R.D. legislatiu 

1/1995, de 24 de març, pel qual s’aprova el Text Refós de l’Estatut dels Treballadors i 

demés legislació concordant en matèria de Festes Locals. 

Per tot l’exposat, el Ple de l’ajuntament, 

A C O R D A: 

PRIMER.- Proposar a la Conselleria del Departament de d’Empresa i Treball de la 

Generalitat que fixi com a Festes Locals del Municipi de Castell-Platja d’Aro per al 2022, 

el 24 DE FEBRER (dijous gras), i el 8 DE SETEMBRE (dijous, Festa Major de Castell 

d’Aro).  

SEGON.- Traslladar la resolució al Servei Territorials de Girona, Departament d’Empresa 

i Treball de la Generalitat.  

******************** 

El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

Votació: 
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S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents dels 17 que integren el Ple de 
l’Ajuntament. 

3.2.- Dictamen de la Comissió Informativa d’Acció Territorial, Urbanisme, Serveis i 
Medi Ambient del dia 15 de juliol de 2021. 

Contractes Majors: Concessió de Serveis. Aprovar el Projecte d'explotació i 
viabilitat del Servei Municipal d'abastament d'aigua potable de Castell Platja d'Aro i 
S'Agaró. 

Àrea: Assessorament i Gestió 
Unitat de Contractació i Compres 

Exp: GENE2020004306/X2020004405 
Dictamen comissió informativa d’Acció Territorial, 

Urbanisme, Serveis i Medi Ambient 

PROJECTE D’EXPLOTACIÓ I VIABILITAT DEL SERVEI MUNICIPAL 

D’ABASTAMENT D’AIGUA POTABLE DE CASTELL PLATJA D’ARO I S’AGARÒ. 

Antecedents

De conformitat amb el que preveu l'article 284 de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de 

Contractes de Sector Públic, per la qual es transposen a l'ordenament jurídic espanyol les 

Directives de el Parlament Europeu i de Consell 2014/23 / UE i 2014/24 / UE, de 26 de 

febrer de 2014 (LCSP), l'Administració pot gestionar indirectament, mitjançant contracte 

de concessió de serveis, els serveis de la seva titularitat o competència sempre que 

siguin susceptibles d'explotació econòmica per particulars. En cap cas es poden prestar 

mitjançant concessió de serveis els que impliquin exercici de l'autoritat inherent als 

poders públics. 

Abans de procedir a la contractació d'una concessió de serveis, en els casos en què es 

tracti de serveis públics, s'ha d'haver establert el seu règim jurídic, que declari 

expressament que l'activitat de què es tracta queda assumida per l'Administració 

respectiva com a pròpia de la mateixa, determini l'abast de les prestacions a favor dels 

administrats i reguli els aspectes de caràcter jurídic, econòmic i administratiu relatius a la

prestació de servei. El contracte ha d'expressar amb claredat, en tot cas, l'àmbit de la 

concessió, tant en l'ordre funcional, com en el territorial. 

En relació amb l’establert en l'article 285 de l'esmentada Llei, els Plecs de Clàusules

Administratives Particulars i de Prescripcions Tècniques hauran de fer referència a el 

menys, entre altres aspectes, els següents: 

Han de fixar les condicions de prestació de servei i, si s'escau, han de fixar les tarifes que 

hauran d'abonar els usuaris, els procediments per a la seva revisió, i el cànon o

participació que s'haurà de satisfer a l'Administració. Pel que fa a la revisió de tarifes, els 
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plecs de clàusules administratives s'han d'ajustar al que preveu el capítol II, del títol III, de 

el Llibre Primer. En els contractes de concessió de serveis la tramitació de l'expedient 

anirà precedida de la realització i aprovació d'un estudi de viabilitat dels mateixos o, si 

s'escau, d'un estudi de viabilitat economicofinancera, que tindran caràcter vinculant en els

supòsits en què concloguin en la inviabilitat del projecte. En els casos en què els 

contractes de concessió de serveis comprenguin l'execució d'obres, la tramitació d'aquell 

anirà precedida, a més, quan procedeixi de conformitat amb el que disposa l'article 248.1, 

de l'elaboració i aprovació administrativa de l'Avantprojecte de construcció i explotació de 

les obres que siguin necessàries. 

L'article 183 de Reial Decret 1098/2001, de 12 d'octubre, pel qual s'aprova el Reglament 

general de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques (RGLCSP), estableix 

que amb excepció dels supòsits a què fa referència l'article 158.2 de la Llei dels projectes 

d'explotació s'han de referir a serveis públics susceptibles de ser organitzats amb unitat i 

independència funcional.  

Comprendre un estudi econòmic-administratiu del servei, del seu règim d'utilització i de 

les particularitats tècniques que siguin necessàries per a la seva definició, que haurà 

d'incorporar-per l'òrgan de contractació a l'expedient de contractació abans de l'aprovació

d'aquest últim. 

Les contraprestacions econòmiques pactades, que s'anomenaran tarifes i tindran la 

naturalesa de prestació patrimonial de caràcter públic no tributari, s'han de revisar, si és 

el cas, en la forma establerta en el contracte, que s'ajustarà, en tot cas, al que preveu el 

capítol II del títol III del llibre primer d'aquesta Llei, relatiu a la revisió de preus en els

contractes de les entitats de sector públic, segons el que estableix l'article 289 de la 

LCSP. 

La Llei 2/2015, de 30 de març, de desindexación de l'economia espanyola, en l'article 6 

que regula el règim aplicable a la revisió de preus i tarifes dels contractes als quals és 

d'aplicació la Llei de Contractes del Sector Públic, estableix que les revisions dels preus i 

tarifes dels contractes es regiran pel que disposa la lLei . 

La Disposició final dotzena de la LCSP, modifica el text refós de la Llei Reguladora de les 

Hisendes Locals, aprovat mitjançant Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, afegint 

un nou apartat 6 a l'article 20, enels termes següents: 

«6. Les contraprestacions econòmiques establertes coactivament que es percebin per la

prestació dels serveis públics a què es refereix l'apartat 4 d'aquest article, realitzada de 

forma directa mitjançant personificació privada o mitjançant gestió indirecta, tindran la

condició de prestacions patrimonials de caràcter públic no tributari d'acord al que preveu 

l'article 31.3 de la Constitució. 

En concret, tindran tal consideració aquelles exigides per l'explotació d'obres o la 

prestació de serveis, en règim de concessió, societats d'economia mixta, entitats 

públiques empresarials, societats de capital íntegrament públic i altres fórmules de dret 

privat. 
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Sense perjudici del que estableix l'article 103 de la Llei de Contractes de Sector Públic, 

les contraprestacions econòmiques a què es refereix aquest apartat es regularan 

mitjançant ordenança. Durant el procediment d'aprovació d'aquesta ordenança les

entitats locals han de sol·licitar informe preceptiu d'aquelles administracions públiques a

les que l'ordenament jurídic els atribuís alguna facultat d'intervenció sobre les mateixes. » 

Vist l’informe de necessitat de la contractació . 

Vist l’informe d’insuficiència de mitjans

Vist l’informe de no divisió en lots 

Vist que s’ha efectuat la consulta preliminar als mercat 

Vist el projecte d’explotació i viabilitat de la concessió , que inclou l’estructura de costos i 

la formula polinòmica de revisió de preus .  

Fonaments jurídics 

La Directiva 2014/23 / UE, de Parlament europeu i de Consell, de 26 de febrer de 2014, 

relativa a l'adjudicació de Contractes de CONCESSIÓ. Directiva 2014/24 / UE, de 

Parlament Europeu i de Consell, de 26 de febrer de 2014, sobre contractació pública. 

La Llei 9/2017, de 8 de novembre, de Contractes de sector públic (LCSP). 

El Reial decret 1098/2001, de 12 d'octubre, paper qual s'aprova el Reglament general de 

la Llei de Contractes de les Administracions Públiques (RGLCAP), en tot alló que no 

contradigui a la LCSP. 

La Llei 39/2015, de l'1 d'octubre, de Procediment ADMINISTRATIU comú de les 

Administracions vaig publicar 

La Llei 19/2014, de 29 de desembre, de transparència, accés a la informació i bon 

govern. 

El Decret llei 3/2016, de 31 de maig, de Mesures urgents en Matèria de contractació 

pública. 

El Decret 179/1995, de 13 de juny, paper qual s'aprova el Reglament d'obres, activitats i 

serveis dels ENS locals (ROAS). 

Ates el dictamen favorable emes per la Comissió Informativa d'Acció Territorial, 

Urbanisme, Serveis i Medi Ambient. 

Per tot l’exposat, el Ple de l’ajuntament, 

ACORDA 

Primer – APROVAR l’Informe de Necessitat segons el que preveu l'article 28 de la 

Llei 9/2017, de 08 de novembre, de Contractes de Sector Públic. 
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Segon – APROVAR l’informe de Insuficiència de Mitjans de conformitat amb el que 

preveu l'article 30.3 de la Llei 9/2017, de contractes de l'Sector Públic 

Tercer – APROVAR l’informe de No Divisió en Lots en base al que disposa l'article 

99.3 b) de la Llei 9/2017 de Contractes de Sector Públic. 

Quart – CONVALIDAR la consulta preliminar de Mercat, a 5 operdadors econòmics 

del sector,  mitjançant ofici de data 12 d’agost de 2020, amb l’objecte de que 

aportessin la seva estructura de costos .  

Cinquè – APROVAR l’estructura de costos elaborada sobre la base de la informació 

rebuda dels esmentats operardors econòmics.  

Sisè – APROVAR inicialment el Projecte d'explotació i viabilitat de la concessió del 

servei municipal d’abastament d’aigua potable del municipi de Castell-Platja d’Aro . 

Setè – Sotmetre el Projecte d’explotació i viabilitat , juntament amb l’estructura de 

costos al tràmit d'informació pública durant el període de quaranta dies, comptadors 

des de la data de publicació de l'anunci corresponent al BOPG, durant el qual es 

podran formular les al·legacions o reclamacions que s'estimi adient. A més, també 

es publicarà al tauler d'anuncis de la corporació i al Perfil del Contractant d'aquest 

Ajuntament. 

Vuitè - Si durant el tràmit d'informació pública no es formula cap al·legació o 

reclamació, el present acord esdevindrà aprovat definitivament, de forma tàcita." 

Novè – REMETRE el Projecte d’explotació i viabilitat que inclou l’estructura de costos i la

formula polinòmica de revisió de preus , al Comitè de Preus de Contractes de la

Generalitat de Catalunya per emetre l’informe valoratiu de l’estructura de costos 

proposada.    

******************** 

El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

L’alcalde explica els antecedents de l’expedient per ala licitació del contracte. Tenim una 
concessió dels anys 60/70 per 50 anys que caduca ara i cal fer un nou contracte. 
Resumeix el projecte d’explotació i viabilitat del servei d’abastament d’aigua potable. 

Intervencions: 

El Sr. José Luís Villa diu que hi votarà a favor.

El Sr. Adrià Tauler diu que el seu grup hi votarà a favor i fa incís en que esperen veure 
canviades les canonades de fibrociment el més aviat possible. 

El Sr. Joan Giraut diu que el seu grup hi votarà a favor i fan palès que estem a l’inici d’un 
procés de millora d’infraestructures que s’ajusta al Pla Director aprovat fa uns 6 o 7 anys. 
Pensa que el procés comença molt bé, tal i com s’han de fer les coses i que es tracta de 
millorar el servei i el seu cost. 

Votació: 
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S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents dels 17 que integren el Ple de 
l’Ajuntament. 

3.3.- Informe de la Comissió Especial de Comptes de 14 de juny de 2021. 

Intervenció. Aprovació del Comtpe General 2020. 

INTERVENCIO 
COMPTE GENERAL DEL PRESSUPOST  
Exp.nº:  GENE2021004431.   
Tema: Aprovació del Compte General 2020. 

Vista la iniciativa impulsada per l´Alcaldia-Presidència, proposant l´aprovació del Compte 

General de la Corporació corresponent a l´exercici 2020. 

Vist el resultat de la informació pública practicada en el BOP nº 116 de 17/06/2021. 

Atès allò que disposa l´art. 212 del Real Decret Legislatiu 2/04 de 5 de març pel que 

s´aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, sobre aprovació del 

Compte General. 

El Ple de la Corporació, a proposta de la Comissió Especial de Comptes de 14 de juny 

d´enguany, en exercici de la competència que té atribuïda en matèria d´aprovació de 

comptes per l´art. 22.2.e) de la Llei 7/85, Regulador a de les Bases del règim Local,   

A C O R D A : 

PRIMER:  Aprovar el Compte General de la Corporació corresponent a l´exercici de 2020,

en concordança amb l´informe de la Comissió Especial de Comptes de 14 de juny de 

2021. 

SEGON:    Retre un exemplar complert del compte aprovat, juntament amb una 

certificació d´aquest Acord d´aprovació i de l´informe  de la Comissió Especial de 

Comptes, a la Sindicatura de Comptes de Catalunya i al Tribunal de Cuentas, per tal que 

puguin procedir a la seva fiscalització reglamentària.   

******************** 

L’interventor llegeix la part dispositiva del dictamen. 

L’alcalde diu que s’ha tractat sense cap, incidència a la comissió especial de comptes. 

Votació: 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents dels 17 que integren el Ple de 
l’Ajuntament. 

4.- Assumptes urgents. 
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No n’hi ha. 

5.- Precs i preguntes. 

La Sra. Sònia Sánchez formula els següents precs i preguntes: 
-  Demana que els productors del mercat km 0 puguin fer també mercat els dissabtes. 
- Diu que hi ha preocupació per les conductes incíviques de matinada al passeig marítim i 
proposa contractar seguretat privada durant el mes d’agost que donaria suport a la policia
local. 

La Sra. Mònica Mir formula els següents precs i preguntes: 
- Trasllada la petició d’alguns veïns perquè es col·loqui una corda per ajudar a entrar i 
sortir del mar davant de l’edifici Sun Tower i ells afegeixen que se n’instal·lin a diferents 
sectors de la platja i també agafadors d’alumini. 
- Demana que s’instal·lin de nou els bancs que hi havia darrera les dutxes de la platja 
gran. 
- Demana que les passeres de fusta que hi ha a la sorra arribin fins a l’aigua, com abans. 

El Sr. Joel Masdeu pregunta,  si en cas que el municipi quedi fora del toc de queda, 
l’ajuntament té algun pla per quan els establiments tanquen i si l’ajuntament ha sol·licitat 
que no es retiri el toc de queda. 

La Sra. Pilar Rojas formula els següents precs i preguntes: 
- Hi ha dos locals tancats a l’Av. Costa Brava, amb les terrasses ocupades i abandonades
que causen mala imatge. Diu que l’espai que ocupen pot servir per zona de càrrega i 
descàrrega i/o per aparcament de persones amb mobilitat reduïda. 
- Sobre les queixes dels veïns del c/ 11 de setembre/Av. Ridaura per la vorera en mal 
estat. També al c/ Juli Garreta, 19; davant Edifici Neptuno; davant Mapfre. 
- Sobre la neteja de vegetació de dues rieres, una al costat de la comunitat de propietaris 
Hortènsies i l’altra al costat del Passatge Vilar d’Aro, per evitar el risc d’incendi. 
- Sobre el risc d’incendi en unes parcel·les de Construccions Toro. 
- També parcel·les amb matolls al C/ Eroles. 
- Demana que es faci l’acabament amb cautxú en els arbres replantats a la zona del 
Shoping Center. 
- Demana l’arranjament de les voreres de la zona de les barbacoes de Castell d’Aro així 
com la retirada de vehicles abandonats a la zona. 
- Demana que es faci la poda i cura de l’enjardinament de la zona del Leroy Merlin, que 
no es fa per baixes entre els jardiners de la brigada. 

El Sr. Christian Prat sobre el seguiment del servei de recollida d’escombraries diu que hi 
ha zones en que no hi ha l’estructura metàl·lica que subjecta els contenidors perquè no 
es moguin i en nomena alguns llocs. També diu que no hi ha pedal als contenidors, 
només en tenen els de rebuig, la resta no i això pot ocasionar problemes de salut ara 
amb el Covid i també a persones amb dificultats per obrir-los manualment. També posa 
de manifest problemes pel canvi d’horari i la recollida a la zona comercial principalment. 
Proposa una sentada i s’ofereix per col·laborar amb la regidoria. 

El Sr. Joan Giraut proposa ampliar les zones d’aparcament dels Estanys, incorporant el 
solar on havia de construir-se el centre de la Fundació Vimar i alguna altra parcel.la que 
els propietaris potser estarien disposats a llogar a l’ajuntament. 
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El Sr. Joan Barceló contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 
amb la seva regidoria: 
- Sobre la petició de fer els dissabtes el mercat dels productors locals, diu que ja es va 
parlar amb ells i s’ha resolt fer-lo també els dissabtes fins el setembre. 
- Sobre els dos locals que estan tancats i tenen les terrasses abandonades, diu que se’ls
ha requerit la retirada en un termini i que si no ho fan ho farà subsidiàriament 
l’ajuntament. Diu que no s’ha fet abans perquè els titulars van manifestar que obririen i al 
final no han obert. 

El Sr. Carles Méndez contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades
amb la seva regidoria: 
- Sobre les cordes a la platja diu que aquest any no es posen pel Covid. Es posaran l’any
que ve. 
- Les passeres de fusta són curtes des de l’última llevantada que en va trencar alguna, 
però li duen que estan bé. No obstant, l’any vinent se’n compraran més, tot i que són un 
problema per la màquina que neteja la sorra. Diu que som el municipi de la Costa Brava 
que en té més de passeres. 
- Quant a les queixes entrades per registre sobre voreres malmeses i solars amb matolls, 
diu que segueixen el seu tràmit i que es van resolent, no obstant mirarà les que ha 
detallat la Sra. Rojas. 
- Quant a la neteja de rieres no sap si és pel perill d’incendi que no se desbrossen ara i si 
és competent l’ajuntament o la Generalitat. 
- Sobre Leroy Merlin diu que ho ha passat als jardiners. 
- Sobre la manca de pedals als contenidors d’escombraries, ho reconeix i diu que es 
mirarà. 
- Quant a l’horari de recollida d’escombraries dels restaurants, diu que no fan gaire be el 
reciclatge i que s’està treballant per millorar-ho. Convida al Sr. Prat a quedar un dia amb
els tècnics de serveis i els restauradors. Diu que el canvi d’horari ha creat certa confusió. 
- Sobre la manca d’estructures metàl·liques als contenidors, diu que és cert però que 
s’aniran instal·lant. 

La Sra. Montserrat Rovira contesta el següent sobre les qüestions plantejades 
relacionades amb la seva regidoria: 
- Sobre les voreres del c/ 11 de setembre/Av. Ridaura, diu que la setmana passada ha 
començat a treballar el paleta contractat per l’ajuntament i amb això es farà un salt 
qualitatiu en les petites reparacions. 
- Quant  a les voreres del c/ Juli Garreta, reconeix que és veritat, ja es va dir el 2019, però 
es tracta d’un àmbit privat i no correspon a l’ajuntament reparar-ho. Diu que ha donat 
instruccions perquè s’informi a la comunitat que és ella qui hi ho ha de fer. 
- Sobre les parcel·les de l’Oest de Sant Pol, diu que els constructors faran una neteja 
perimetral però la resta dels terrenys s’ha de seguir el procediment amb els propietaris. 
-  Sobre la zona de barbacoes de Castell d’Aro, diu que hi ha prevista una actuació d’aquí 
uns 8 o 9 mesos i que ara no és el moment de gastar-hi diners en fer reparacions que 
desprès s’hauran de desfer. 
- Quant als vehicles abandonats diu que avui mateix s’ha acabat d’adequar un espai per 
dipositar-los. 
- Sobre el suggeriment del Sr. Giraut de fer més aparcaments a la zona dels Estanys
afirma que no és viable perquè al setembre comencen les obres d’ampliació i a la zona
de Vimar ara hi estacionen autocaravanes mentre no es facin les obres de l’aparcament 
de caravanes. 

L’alcalde afegeix les següents consideracions a la informació donada en els
intervencions anteriors i contesta qüestions plantejades de la seva competència:
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- Sobre el manteniment del toc de queda en el nostre municipi, explica que les gestions 
que ha fet l’ajuntament han donat fruit i el toc de queda es mantindrà. Així ens ho han
informat poc abans del ple. Diu que tot i el toc de queda ens costa mantenir els carrers 
controlats fins les dues de la matinada. Entre el sector de la restauració i l’oci nocturn es 
veuria be la possibilitat de demanar que es justifiqui la vacunació i/o test d’antigen, per tal 
que els empresaris puguin començar a treballar. 
- Quant a contractar seguretat privada, és més complicat, diu. Ja es va posar sobre la 
taula fa temps però hi ha molts inconvenients, no poden sancionar com la policia i tampoc
està garantit l’ordre públic. Hem augmentat el número d’agents d’estiu però potser 
tampoc és suficient. Diu que intentaran fer créixer la plantilla de la policia. 
- Sobre la neteja de parcel·les diu que la policia rural mira els camps i els boscos amb risc 
d’incendi i demana als propietaris que els netegin perquè no tenim competència per 
ordenar-ho. 
- A la Junta de Govern de dimecres es va aprovar contractar un jardiner i se’n
contractaran 2 més ben aviat. 
- Comenta els problemes amb la implementació del nou contracte de serveis de recollida 
d’escombraries i reconeix l’oblit del tècnic de serveis i del cap de compres en que els 
contenidors portin pedals per obrir-los sense fer servir les mans. Diu que s’hauran de 
posar, previ estudi del cost. 
- Quant a la neteja de rieres diu que ara no és el moment per això no es fa la neteja. 
- Quant a al proposta d’ampliar les places d’aparcament als Estanys diu que hi ha tres 
àmbits previstos que ampliaran les places existents; un és el futur aparcament 
d’autocaravanes; un altre és l’aparcament soterrani del Màgic Park i el tercer, a  la 
segona fase del Port d’Aro.  Explica que a dia d’avui rebem un número de vehicles molt 
similar a 2019 i l’estem assumint. Diu que l’aparcament de Saba no està ocupat al 100% i 
la gent busca aparcament en llocs gratuïts, això fa que aparquin més lluny del centre 
comercial, tot i que el cost de l’aparcament de Saba és dels més barats que hi ha, 14 .-€
al dia. 

El Sr. Joan Giraut creu que el terreny on havia de construir Vimar no és incompatible 
amb el que ha dit la Sra. Rovira, es pot utilitzar fins el 15 de setembre com aparcament i 
després deixar-lo lliure. Sobre les previsions d’aparcaments que ha dit l’alcalde pensa 
que hauria de tenir en compte el c/ Tosses on hi podrien sortir moltes places. 

La Sra. Montserrat Rovira diu que en la seva intervenció volia dir que no faria ara una
despesa en netejar el terreny que s’ha d’ocupar per obres el setembre. De totes maneres 
diu que ara ja hi aparquen cotxes. Sobre el c/ Tosses, recorda que fa poc s’ha aprovat 
una modificació de crèdits per tal de tirar endavant urbanísticament aquest àmbit. 

I no havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió quan són les nou i 
cinc minuts de la nit, perquè quedi constància dels assumptes tractats i dels acords 
adoptats, estenc aquesta acta que signa el Sr. Alcalde i que certifico amb la meva
signatura. 

Vist i plau El secretari 
L’alcalde 




